
 

 

Schriftelijke vragen op basis van artikel 36 Reglement van orde gemeenteraad 

 
Datum: 11 februari 2019 
 

 
Steller vragen: Mevrouw C. Dollekamp-Molleman, fractie PvdA 
 

 
Onderwerp: Basisteam politie Zuid west Drenthe 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vraag schriftelijk te beantwoorden: 
 

1. Deelt het college de bezorgdheid van de PvdA-fractie over de locatie basisteam Meppel en 
voldoende goed opgeleide wijkagenten? 

2. Zo ja, is het college bereid om deze bezorgdheid onder de aandacht te brengen bij de politie 
Drenthe? En op welke termijn? 
 

 
Toelichting 
Het politiebureau van Meppel te koop staat of al is verkocht. Het basisteam van Zuid West Drenthe op zoek 
is naar een nieuwe locatie. Mocht dit niet lukken, dan zal de basiszorg vanuit een hogere laag, in Hoogeveen, 
aangeboden worden. Dit komt niet ten goede van de basispolitiezorg in Westerveld. Zeker niet voor de 
dorpen als Wilhelminaoord, Frederiksoord en Vledder. Aanrijtijden worden te lang en dat is niet goed voor 
de veiligheid van onze gemeente en vooral voor de inwoners. De vier wijkagenten hebben elk hun eigen 
deelgebied in Westerveld en houden op verschillende plekken hun spreekuur. De wijkagenten hebben hun 
voelhorens in de samenleving en leveren ook in preventie goed werk.  
 
De fractie van de PvdA heeft begrepen dat half april één wijkagent met pensioen gaat en hiervoor al 
geworven wordt. In september zal weer iemand afscheid nemen, we hopen dat ook voor hem een goede 
vervanging komt. 
 
Juist om de basis politiezorg op een goed, hoog peil te houden, dichtbij de burgers van Westerveld 
georganiseerd,  verzoeken we de burgemeester vanuit zijn verantwoordelijkheid als portefeuillehouder 
openbare orde en veiligheid om onze bezorgdheid, als raad, over beide punten: locatie basisteam Meppel en 
voldoende goed opgeleide wijkagenten, op de juiste plek bij Politie Drenthe onder de aandacht te brengen. 

 


